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ACTION COMMUNITERRE WANTS YOU!

TO JOIN OUR BOARD OF DIRECTORS
Action Communiterre is a not-for-profit organization dedicated to social and environmental development through the establishment and operation of collectively-managed vegetable gardens. We run 10 organic gardens, known as the Victory Garden Network, in the Notre-Dame-de-Grâce area in Montreal. Our mission is to bring local residents together in a common effort to enhance food security in our neighbourhood, improve the urban environment, preserve bio-diversity, and strengthen community ties.

We are a bilingual and multicultural organization that is governed by a board of directors made up of members of the community and the larger area. There are permanent staff who carry out the day to day work of the organization.

A potential board member would be someone who:

*Understands and agrees with our activities and goals.

*Has a commitment to social justice.

*Has some experience and interest in community work.

*Is available to regularly attend board meetings.

*Is willing to represent the organization publicly.

*Is able to participate in fundraising activities.

*Has had some experience with budgets and financial planning.

*Understands French and English

*Has some expertise that relates to the needs of the board and the organization.

If you are interested in becoming a board member and believe you have the commitment, the skills and the availability, please call Action Communiterre at 514 484-0223 and ask to speak to Louise Lacroix, or by email at admin@actioncommuniterre.qc.ca.

We will be happy to answer any questions you may have about the organization or the responsibilities of being a board member. 

(Our annual general meeting is Tuesday August 29, 2006.

New board members will be elected at that time.

ACTION COMMUNITERRE RECHERCHE DE NOUVEAUX MEMBRES POUR SON CONSEIL D’ADMINISTRATION!

Action communiterre est un organisme à but non-lucratif qui coordonne 10 jardins collectifs dans le quartier Notre-Dame-de-Grâce, mieux connus sous le nom du Réseau des jardins de la Victoire, dans une optique de développement social et environnemental. Nous nous sommes donnés pour mission d’intervenir pour améliorer la sécurité alimentaire locale ainsi que l’environnement urbain, de préserver la biodiversité et de bâtir une communauté forte.

Nous sommes un organisme bilingue et multiculturel, avec un conseil d’administration composé de membres de la communauté au sens large. Les permanentEs de l’équipe de travail assurent le travail courant de l’organisme.

Nous recherchons des membres de conseil qui :

· comprennent et appuient notre mission et nos activités

· s’engagent pour la justice sociale

· ont une expérience et de l’intérêt pour l’action communautaire

· sont disponibles pour participer aux réunions du conseil, sur une base régulière

· sont prêts à représenter l’organisme publiquement

· veulent participer à des activités de recherche de financement

· ont des connaissances en préparation de budget et en gestion financière

· comprennent l’anglais et le français

· ont toute autre expertise à offrir qui pourrait servir l’organisme.

Si vous croyez être la personne que nous recherchons, autant par vos intérêts, votre expertise et votre disponibilité, contactez-nous et demandez Louise Lacroix, par téléphone ou par courriel :

514.484.0223

admin@actioncommuniterre.qc.ca.

Nous serons ravis de répondre à vos questions, que ce soit au sujet de l’organisme ou du mandat de membre du conseil.

( Notre prochaine assemblée générale aura lieu mardi le 29 août 2006, lors de laquelle se tiendra l’élection des nouveaux membres du conseil.
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